
 

 

 

 

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSESAMMANTRÄDE DEN 5/5 2023. 

Plats: Medborgarskolan, Luleå 

Tid: 10,30 – 15,00. 

Närvarande: Annika Sandberg, Mats Rensfeldt, Lisbeth Lindmark, KG 

Aasa, Kjell Henriksson, Gudrun Hägg, Mona Wilsson, Valentina 

Asplund, Ingemar Johansson (via länk) samt kanslist Christine 

Wallström. 

§ 6. Mötets öppnande: Sammanträdet inleddes med att styrelsen 

besvarade förbundets enkät om digitalisering av styrelsens 

verksamhet, varefter ordförande Annika Sandberg förklarade 

sammanträdet öppnat.   

§ 7. Justerare: Till justering av dagens protokoll valdes Gudrun Hägg. 

§ 8. Dagordning: Efter anmälan om övriga frågor och flyttning av 

punkt 5 till punkt 7 godkändes dagordningen. 

§ 9. Rapporter och delgivningar. 

A. Ekonomi: Redogjorde kassören Mats Rensfeldt för dagens 

ekonomiska läge, vilket framgår av Bilaga 1.                                         

Beslöt styrelsen att utreda den stora variationen av det 

regionala bidragen i landet där det kan skilja upp till 100% 

mellan olika regioner. Ansvarig Annika Sandberg. 



B. Medlemsutveckling. Ingemar Johansson gav en ingående 

sammanfattning för medlemsutvecklingen från 2020 fram till 

1/5 2023. Distriktet minskade från 5 196 medlemmar till 4 506, 

eller lika med 8,60%. Detta förmodligen pga av pandemin. 

Trenden har dock vänt och visar nu plussiffror, även om de 

fortfarande är blygsamma. Noteras kan att Råneå ökat med 

hela 9,89% under 2023, Fjällvinden Jokkmokk med 6,94% och 

Boden med 2,96%. Elva föreningar visar minus på mellan    

0,64%  - 6,67%. Bilaga 2. 

C. LPR. Mona Wilsson informerade om att LPR hållit sitt första 

sammanträde med den nya organisationen. Senaste inspelet i 

den Strategiska planen handlar om äldrevårdsmottagningen, 

vaccination mot bältros och krav på att vaccinet skall vara 

kostandsfri för +80-åringar. Närvårdsprojektet är också aktuell. 

D. Mötesglädje. Gudrun Hägg berättade om utvecklingen av 

förbundets digitala projekt appen ”Mötesglädje”. Konstaterade 

hon att mer information och marknadsföring måste ut till 

medlemmarna om projektet. Beslöt styrelsen at frågan tas upp 

på FO-konferensen 25 maj. 

E. Utbildning. Ingemar Johansson redogjorde för dagsläget inom 

utbildningsområdet och föreslog att frågorna tas upp på FO-

konferensen 25/5, vilket också blev styrelsen beslut. Det gäller 

bl.a studiecirklar och samarbetet med studieförbunden, då i 

första hand Vuxenskolan, samt att varje förening har en 

ansvarig för att få igång kursverksamheten. Vad gäller 

distriktets utbildningsplan för hösten/vintern, måste det enligt 

Ingemar Johansson, anstå tills förbundets planering av de 

digitala utbildningarna blir klara i augusti. 

 



 § 10. Distriktsstämman/reflektioner: Färre deltagare än vanligt. 

Flera föreningar saknades helt. Förbundsordförande Eva Erikssons 

och körerna Manda och Åkerbärets medverkan mycket positiva. 

Tingsförhandlingarna genomfördes raskt och professionellt med 

Eilert Apelqvist som ordförande. Trots inbjudan i god tid fanns 

Ingen massmedia på plats vilket styrelsen beklagar. 

§ 11. DO-konferens: Rapporterade Annika Sandberg från 

distriktsordförandekonferensen i Stockholm där bland annat 

bedrägerier mot äldre behandlades.                                                      -

-Förslag till försvårande av bedrägerier har tagits upp med 

socialförsäkringsministern, banker och regering.                                     

-Utredning av stadgeändring av vän-medlemsskap, som skall 

innebära lägre avgift, pågår.                                                                       

-Förslag om höjd medlemsavgift på 50 kronor kommer att läggas 

fram på kongressen i juni.                                                                           

-Framtidens utformning av SPF:s tidning Senioren väckte en lång 

diskussion.                                                                                                     

- En utredning om distriktsindelning pågår liksom en utredning om 

grundläggande uppgifter för distrikten.                                                  

--Utbildning av föreningarna i digitala utbildningar, framtidens 

åldersstruktur (80+-are ökar med 47% till 2031) var andra ämnen 

under konferensen, samt hur samverkan mellan förbundet och 

distrikten skall kunna utvecklas.                                                                             

-Arbetet med ett gemensamt ekonomiskt system inom SPF pågår. 

–Framfördes även önskemål om att alla föreningar har en 

hemsida. 

§ 12. Insändare Hemtjänstindex: Godkände styrelsen ordförande 

Annika Sandbergs förslag till insändare i länets tidningar om 

Hemtjänstindex. Bilaga 3. 



§ 13. Motioner: Kirunas motion om förbättring av tåg- och 

busstrafik i Norrbotten och Västerbotten, som på grund av att 

motionstiden utgått, inte kunde behandlas av stämman, sänds på 

SPF Kirunas begäran till Trafikverket och regionens ansvariga inom 

området. Dock inte som motion utan som en skrivelse om de 

förbättringar av lokaltrafiken som föreslås. Styrelsen ställer sig 

helhjärtat bakom skrivelsen, som handläggs av Ingemar Johansson, 

Kiruna  och Ingela Johansson, Haparanda. Skrivelsen tillställs också 

LPR. Bilaga 4. 

Behandlades handläggningen av motion inlämnad av Rönnen. 

Uppdrogs sekreteraren att sammanfatta hanteringen samt dra 

slutsatser. Utredningen och slutsatser godkändes av styrelsen. 

Bilaga 5.                                                                                                      

Delges Rönnen i sin helhet! 

§ 14. Vuxenskolan – vårt samarbete:  Annika Sandberg tog upp 

frågan om en utveckling av samverkan med studieförbundet 

Vuxenskolan, som de flesta SPF-föreningar i länet nyttjar, liksom 

distriktet. Hon åtog sig att kontakta SV för en närmare diskussion, 

vilket styrelsen ställde sig bakom. 

 

§ 15. Övriga frågor. 

1. Kongressanbud: Beslöt styrelsen att utse Annika Sandberg och 

Lisbeth Lindmark till ombud på förbunds-kongressen i 

Stockholm 14-15 juni 2023. 

2. KG Aasa lämnade en rapport från sitt besök på ett 

medlemsmöte hos SPF Övertorneåbygden 11/4. KG Aasa 

berättade om distriktets verksamhet och besvarade frågor. ”En 

mycket givande aktivitet”, sammanfattade han. KG Aasa 

föreslog att besöken hos föreningarna schemaläggs så att alla 



föreningar får ett besök från distriktsstyrelsen minst vartannat 

år om föreningarna så önskar. Kostnaden för distriktet blir 

reseersättningen. Frågan utreds. 

3. KG Aasa redogjorde för projektet ”Dagens ros”, som styrelsen 

beslöt ta upp på FO-konferensen, samt handledningen ”Att vara 

informatör i sin förening”. Häftet måste ombearbetas, vilket KG 

Aasa, som skrivit den, åtog sig att göra med målet att den kan 

delges föreningarna på FO-konferensen. Kansliet svarar för 

framställningen av skriften. 

4. Kjell Henriksson rapporterade om sin medverkan vid mötet för 

upplösning av SPF- föreningen i Vuollerim den 3/5 2023. 

Upplösning av föreningen sker den 27/9 -23 och medlemmarna 

övertas av SPF Fjällvinden, Jokkmokk. Kjell kommer att 

medverka som representant för distriktet den 27/9. 

§ 15. Nästa styrelsesammanträde: 1/6 kl 10,00  -23.                                                              

Medborgarskolan, Luleå. 

§ 16. Avslutades mötet av ordförande med ett stort tack för 

engagerat deltagande samt en önskan om en säker hemfärd. 

 

 

Luleå 5/5 2023 

 

Annika Sandberg/ordf KG Aasa/sekr Gudrun Hägg/just 

 

 

 


